
PRO Värmland   

Hej alla PRO:are i Värmland! 

 

Det ska vara lustfyllt att var med i PRO, så inledde vår ordförande höstmötet 2021! Vi fick 

träffas fysiskt också, tyvärr hade inte alla föreningar tagit chansen, men vi var 72 ombud i 

alla fall. Jan Andersson, 1:e vice ordförande i PRO riks besökte oss och pratade pensioner. Oj 

va´ det var intressant! Tre områden som PRO jobbar mycket med nu är Pensionen, Tand-

vården och Äldrevården. 

Pensionen: ATP övergas på 80-90 talet på grund av att vi blev flera och fler äldre och det var 

svårt att finansiera.  Avgiften vi betalade, faller ut nu, skatten vi betalar är på uppskjuten lön. 

2,5% = premiepensionen, fonderade pengar där man kunde välja eller inte, garantipensionen 

är cirka 8 600 kr/mån (ensamstående som inte arbetat eller arbetat mycket lite). Allmänna 

pensionen skulle motsvara 60% + 10% av slutlönen var målet, men det blev mindre än 

hälften. För kvinnor som haft arbete med låg lön (inom vård och omsorg) är det en obetydlig 

skillnad om de arbetat eller ej.  

Äldreomsorgen: Den är bra i Sverige men vi tappar i förhållande till övriga Nordiska länder. 

Vi ska ha utbildad personal, goda arbetsförhållanden, bort dem ”klocksystemet” och mer 

resurser. 

Tandvården: Vi behöver en tandvårdförsäkring eller att tandvården ingår i högkostnads-

skyddet.  

Efter all denna mastiga information var det gott med lunch, den är ju alltid lika god i 

Forshaga. När vi åter bänkade oss blev vi underhållna av Wermlands Operan och deras 50-

talsshow , och vips var man tillbaka i tankarna.  Om allt går som vi vill kommer vi ute i 

föreningarna att kunna boka denna show. Dessutom till ett överkomligt pris, i vart fall om 

vår ordförande får bestämma. Härefter fortsatte höstmötet och både budget och 

verksamhetsplan gick igenom. Ingen höjning av medlemsavgiften föreslogs heller. Rolf 

Axelsson, Hagfors PRO och Thorsten Born presenterade tankar kring framtidsvision. Inga 

medlemmar, inget PRO.  

Hemresan gick bra och solen lyste, såklart rätt i ögonen.  I övrigt har novembergråheten 

kommit, nu ska ljusslingor och lyktor fram, efter Alla Helgon är det inte långt kvar till advent. 

Tycker ni som jag ”att man går upp på måndagsmorgon och när man går till sängs har det 

hunnit bli fredag!” 

Ha det gött, tills vi hörs igen! Håll i och håll ut! 


